



AOCNR 2015 SEOUL

The 1st Asia-Oceanian Congress for NeuroRehabilitation
September 3(Thu.) - 5(Sat.), 2015, Grand Hilton Seoul, Korea

首届亚太神经康复论坛 AOCNR 将于 2015 年 9 月 3—5 号在韩国汉城举行,在此诚邀各位同道参加。本次会议专注于亚洲-大洋洲地区神经康复领域的最新研究进展,旨在促进该地区神经康复事业的发展。

主席寄语:

Dear colleagues and friends,

On behalf of the Organizing Committee, it is my great pleasure to invite you to the 1st Asia-Oceanian Congress for Neuro Rehabilitation (AOCNR 2015) hosted by the Korean Society for Neuro Rehabilitation to be held September 3-5, 2015 in Seoul, Korea.



As the first-ever congress for Neuro Rehabilitation professionals in the region, AOCNR 2015 will feature the highest standard of scientific programs that reflect the unique characteristics of the Asia-Oceania area with diverse social networking events catering to the specific needs of all our participants. The AOCNR 2015 Scientific Programs is proud to bring together eminent speakers and delegates from all over the world to share the most up-to-date developments, research results, and accomplishments in the field of Neuro Rehabilitation.

You will find Seoul is a dynamic city full of charm. In addition to its deep historical and cultural heritage, it offers all the possible conveniences and world-class facilities of the international megalopolis it has become today. September, with its pleasant weather, is the best time to enjoy the beautiful natural sceneries that the capital has to offer.

AOCNR 2015 will impart a wealth of events to see, learn, and take away in long-lasting memories, so I am delighted to invite you to participate in this wonderful experience.

We look forward to welcoming you to AOCNR 2015 in Seoul, Korea.

Sincerely,

Nam-Jong Paik, MD, PhD

Organizing Committee Chair

The 1st Asia-Oceanian Congress for Neuro Rehabilitation (AOCNR 2015)



AOCNR 2015 SEOUL
The 1st Asia-Oceanian Congress for NeuroRehabilitation
September 3(Thu.) - 5(Sat.), 2015, Grand Hilton Seoul, Korea

首届亚太神经康复论坛（AOCNR）征文通知

论坛时间：2015年9月3-5号

论坛地点：韩国汉城

会议官网：<http://www.aocnr2015.org/>

征文投稿截止时间：2015年5月31号

网上注册：http://www.aocnr2015.org/00_Members/Signup.html

首届亚太神经康复论坛（AOCNR）将于2015年9月3—5号在韩国汉城举行，本次论坛专注于亚太地区神经康复领域最新临床和基础研究的专题研讨，将邀请众多国际知名专家进行专题讲座，共同探讨亚太地区神经康复的现状与未来。大会诚邀神经康复领域同道积极投稿，与大家分享最新的研究及突破性的案例。论坛期间将进行论文交流及优秀论文评选，欢迎大家踊跃参加。

投稿要求：

一、大会投稿主题包括：

编号	摘要主题	编号	摘要主题
1	中风	8	神经调节
2	外伤性脑损伤	9	康复工程
3	脊髓损伤	10	补充和替代医学
4	神经退行性疾病	11	科学基本知识
5	儿科康复	12	康复系统和服务
6	吞咽障碍	13	结果测量
7	神经重塑	14	其他

注：仅限选择一个主题

二、征文注意事项

1. 仅限英文形式投稿，内容包括：目的，方法，结果，结论。字数不超过300字。
2. 论文中不允许包含表格与图片。

投稿方式:

登陆论坛网站:

http://www.aocnr2015.org/00_Members/Login.html?referer=%2F03_Abstract_Submission%2Fs33%2Ehtml%3F, 会议不接受其他投稿方式。

相关重要时间:

1. 论文投递截止时间: 2015 年 5 月 31 号
2. 论文录用通知时间: 2015 年 6 月 20 号
3. 展示者注册截止时间: 2015 年 7 月 31 号

会议奖项:

1. **青年科学家奖:** 大会将对未发表的优秀论文讲者进行评选, 并授予大会证书及给与 1,000 美元的奖励。该奖项只授予低于 40 周岁的年轻讲者。
2. **最佳海报奖:** 大会委员将对优秀海报进行评选, 每位获奖者将授予大会证书及 500 美元的奖励。

了解更多会议信息, 请登录会议官方网站 <http://www.aocnr2015.org/>, 大会组委会诚挚地邀请全国各地的同道踊跃参加此次盛会。

针对此次论坛若有任何问题可联系大会官方邮箱 seoul@aocnr2015.org

或致电大会秘书处, Tel.+82-2-566/6031

也可咨询此次论坛中国代表处: 金玉婷 joy.jin@imiglober.org